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  - Nisam upućena baš nešto posebno u Briselski sporazum i dešavanja oko njega, niti pratim
politiku generalno. Medjutim, komentari koje sam za sada čula vezani za sve su vrlo negativni.
U ostalom, ja i nisam za to da o našoj zemlji večito drugi donose neka rešenja i uslove, možemo
to i sami.  
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